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ČESKO: Následující rok bude trochu těžší. Bude dost lidí, kteří propadnou sítem až na dno,
doba pocovidová i doba fialová se podepíšou na vzrůstajícím počtu lidí v exekucích,
nadnárodním korporacím mezitím porostou tržby. Však hypermarket Albert už hlásí, že
vydělal 87 procent nad očekávání. A vydělal na blbcích, jako jsme my, kteří si to nechají
líbit.

Ale proč ne. Odhadovaný odliv na dividendách je ve výši 500 miliard. Aby se takové peníze nějak
nahradily, musí stoupnout daně, ceny energií, musí stoupnout i počet exekucí a exekucemi
zničených. Na to konto jsem sepsal rozhovor s fiktivním exekutorem. Trochu vážný, trochu nevážný.
Jako je ta naše doba, kdy už se utahující opasky chystají přeřezávat lidi vejpůl, jak jsou nadoraz.

Máte rád děti?

Nevím, v zásadě mi nevadí, dlužné nic být nemohou, což je z pohledu exekutora poměrně nešťastné,
ale zároveň jsou příjemnými rukojmími stran vydíraní již dospělých dlužníků. Takže ano, děti jsou
systému velmi prospěšné.

Co tím myslíte?

Podívejte se na to takhle. Pokud by dlužník neměl potomky, je u něho vymožení pohledávky daleko
složitější. Dlužník, po jemném tlaku, přestane spolupracovat, postaví se do opozice a bojuje. Zatímco
dlužník s potomky se musí starat právě o potomky, takže spolupracuje, bojí se a zároveň nemá kam
utéct.

Co tím myslíte?

Nu, exekucí mu seberete pocit bezpečí, zbídačíte ho, zničíte, ale jejich údělem je starat se o vlastní
děti, takže zůstane poslušný jako ta ovečka, a ač bude nelibě bečet, stejně se vždycky dočkáme
odhaleného krku, abychom si mohli odříznout zase další kus masa.

Co tím myslíte?

Ale tak to byl samozřejmě jen příměr. Tyjeme z jejich práce, to je holt směr tohoto světa, někdo
pracuje a my ho můžeme legálně okrádat.

Co tím myslíte?

Já tím nic nemyslím, to je prostě daná a zcela jasná věc. Dlužník pracuje, hledá hrozně těžce
jakýkoliv výdělek a my jen zajedeme k němu domů, zamračíme se na jeho děti, pohrozíme sociálkou a
už nám z vyděšenýho jedince plynou prémie do kapes.

Co tím myslíte …promiňte, nějak se nám zasekl nadhazovač otázek, počkejte prosím.

Být vámi, tak bych utáhl tenhle vývod, zdá se, že se vám z něho trousí otazníky.

To je normální, co vy o tom víte?
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Nic, nic, jen mi to přišlo divný.
…
No nevím, teď se vám začly sypat i odsud, podívejte!

Vidím… A pozor, nemusíte mi do toho hned hamptat těma svejma prackama, to je jemnej
mechanismus, tohleto.

To se nám stává furt.

Co?

Ale jdeme někam zabavovat proviant, rozumíte, a jediný, co tam najdem, je horda vyděšenejch lidí a
pár šuntů, který nefungujou, samá levnota, levná, neprodejná.

No tak proč je berete?

A co s nima jinýho? Exekuce není v zásadě od toho, aby sebrala dlužnejm pozemský statky, ale aby je
zruinovala psychicky, ponížila je, zničila jim existenci. Takhle, když je to mimo záznam, tak vám to
povím. Smyslem exekucí a celýho finančního koloběhu vůbec je sebrat budoucnost každýmu jedinci.
Vemte to takhle, každej má danou budoucnost a my ji, stejně jako těžařský společnosti, který dolujou
ropu, z těch lidí vysajem…

K čemu vám to je?

Ale člověče, na budoucnost se stojej fronty, každej, kdo na ni má, si ji neváhá vystát. Miliony lidí bez
budoucnosti dávaj budoucnost hrstce bohatejch. Dlužnej v exekuci je jako ropný ložisko. Někdy dřív
měl budoucnost, hodně budoucnosti, teď už mu nezbejvá ani na škraloup, všechno vysajem. Takovej
je vlastně celej tenhle systém našeho státu, hromada lidí trpí, jen já si to užívám jako štika mezi
vypasenýma kaprama. Ale pro to se musí člověk umět narodit. Bejt prostě žralok a jako krmení mít
svoje spoluobčany. Výbornej systém máme.

Celý rozhovor je vymyšlený, jen ilustruje jistou, snad by se dalo říct, duchovní stránku exekucí. Jak to
brát jinak, když jen supermarket Albert vyvede na dividendách miliardy korun, přičemž ve stejnou
chvíli mezi chudé padá čím dál víc lidí. Duchovně, tedy s přístupem osvíceného, který se prosvítil až
k rezignaci. Kdy už se konečně český národ spojí a prostě si to nenechá líbit? 
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